

يوريساليك® مرهم

التركيب :

- علاج مساعد للصدفية .
- يساعد في إزالة الثآليل ومسامير القدم .

يوريا ٢٠ غ
حمض الصفصاف ٣ غ
سواغ (يحوي شمع النحل) كمية كافية حتى ١٠٠ غ

طريقة الاستعمال :

- حالات تشقق القدمين: تغسل الأرجل بالماء الدافئ (أو تتقع الأرجل لمدة ساعة بالماء الدافئ) ، ثم تجفف بشكل جيد ثم يطبق كمية مناسبة من المرهم على مناطق التشقق . تكرر هذه العملية (٢-٣) مرات في اليوم .
- حالات العد (حب الشباب) والصدفية : تغسل المنطقة المصابة بالماء وتجفف بشكل جيد ثم يطبق كمية مناسبة من يوريساليك مرهم وتكرر العملية (١-٢) مرة في اليوم .
- حالات الثآليل ومسامير القدم وحالات الثخانات والتقرنات الجلدية : تطبق على جلد جاف (٣) مرات في اليوم .

الخواص :

يوريساليك مرهم مرطب ومطري، يطري ويرطب الجلد الخشن والمتقرن ويزيل الثخانات والتقرنات الجلدية المتشكلة على الجلد وذلك لإحتوائه على حمض الصفصاف الذي يملك تأثير مزيل للطبقة الكيراتينية ويقوم بالحفاظ على نفاذية مسام الجلد، كما يملك تأثيراً مفيداً في العديد من حالات العد (حب الشباب) .

كما يحوي المرهم على مادة اليوريا، وهي مادة مطرية ومرطبة للجلد تعمل على ترطيب الجلد الجاف وتحافظ على التوازن المائي للجلد .

الاستطابات:

يوريساليك مرهم يستعمل في الحالات التالية :

- معالجة تشققات القدمين: يوريساليك مرهم يعالج تشققات القدمين ويمنع حدوث الالتهابات الناتجة عنها كما يعمل على تخفيف الالام المصاحبة للتشققات .
- إزالة الثخانات والتقرنات المتشكلة على الجلد .
- العديد من حالات العد (حب الشباب) .

التخزين :

يحفظ بدرجة حرارة أقل من ٢٥ ° م .

العبوة :

تيوب ٤٠ غ .

١-الدواء مستحضر يؤثر على صحتك ،واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر .
٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال .

Freesia
Pharmaceutical Industries

إنتاج فريسيا فارما
اليمن - صنعاء
www.freesiapharma.com

Uresalic[®] Ointment

Composition:

Urea	20 g
Salicylic Acid	3 g
Excipient (contains Bees Wax) Q.S.F	100 g

Properties:

Uresalic Ointment is an emollient and moisturizer used to soften rough, keratinized skin and removes the thicknesses and keratinization of the skin, because It contains salicylic acid that has a keratolytic effect and maintains the pores permeability, It has a useful effect on several acne cases.

Uresalic Ointment also contains Urea that is a skin emollient and moisturize, It moisturizes the dry skin and maintains the equilibrium of skin water content.

Indications:

Uresalic Ointment used for:

- Cracked feet treatment : Uresalic Ointment treats feet cracks and prevents the infections caused by cracks. It also decreases the pain accompanied with cracks.

- Removal of thicknesses and keratinization of skin.
- Several acne conditions.
- Supportive treatment for psoriasis.
- Helping warts and foot corns removal.

Directions of use:

- For cracked feet treatment : Wash the feet with warm water (or soak the feet in warm water for 15 minutes), dry the feet perfectly then apply a suitable amount of ointment on cracked skin. Repeat this procedure (2-3) times daily.
- For acne and psoriasis : Wash the affected area and dry it perfectly, then apply a suitable amount of ointment. Repeat this procedure (1-2) times daily.
- For warts, foot corns, thicknesses and keratinization of skin : Apply on dry skin (3) times daily.

Storage:

Store below 25°C

Packaging:

Tube of 40 g.

1- Medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you.
2- Keep out of reach of children.

**Freesia**
Pharmaceutical Industries

Produced by Freesia Pharma
Yemen - Sana'a
www.freesiapharma.com